
نمیتوان در احضار روح، به آن روحی که به صحنه میآید اعتماد کرد.

شماره پرسش: ۲۷۵۳۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۷:۱۵:۲۸ ۱۳۹۹/۲/۴

متن پرسش

سلام علیکم: با توجه به کتاب چگونگی به فعلیت رساندن باورهای دینی و خاطره احضار روح شاگرد

برادر علامه، چرا احضار روح یاد نگیریم؟ چرا ما را نهی کرده اند؟ با احضار روح فلاسفه و عرفا میتوانیم

سوالات و شبهات خود را از آنها یپرسیم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیتوان در احضار روح، به آن روحی که به صحنه میآید اعتماد کرد. عموماً

شیطان به میان میآید. موفق باشید


